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Rada Gminy Bojszowy 

43-220 Bojszowy 

ul. Gaikowa 35   

 

Protokół nr 9 / 2020 

Z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

Rady Gminy Bojszowy  

z dnia 09.10.2020r. o godz. 16.00 

 

Posiedzeniu Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przewodniczył radny  

Adam Czarnynoga, który przywitał zaproszonych gości z firmy „AXI IMMO Group  

Sp. z o.o.” Wójta Gminy Bojszowy Pana Adam Duczmala oraz Radnych Gminy Bojszowy.  

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia,  

8 radnych obecnych. 

 

Porządek obrad Komisji był następujący: 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Tereny inwestycyjne w Gminie Bojszowy.  

3. Sprawy bieżące. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Przewodniczący zarządza głosowanie celem zaopiniowania porządku obrad, który 

jednogłośnie został przyjęty przez wszystkich obecnych członków Komisji. 

Ad. 2 Tereny inwestycyjne w Gminie Bojszowy.  

 Przewodniczący Komisji oddał głos przedstawicielom firmy „AXI IMMO Group  

Sp. z o.o.”, którzy w trakcie prezentacji szczegółowo omówili plan związany z terenami 

inwestycyjnymi w gminie Bojszowy przeznaczony pod przemysł i usługi.  

Teren ten byłby odcięty od terenów mieszkaniowych ekranami dźwiękochłonnymi  

lub stworzeniem pasa zieleni. Jednym z kluczowych elementów, które były brane pod uwagę 

jest przewidywany przebieg drogi S1, usytuowanie terenu oraz bezpośrednie sąsiedztwo drogi 

wojewódzkiej nr 931 z Bierunia w kierunku Pszczyny.  

 Prezentacja jest załącznikiem do protokołu. 
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W trakcie spotkania radni zadali wiele pytań, głownie związanych z egzystencją 

mieszkańców i wpływu działalności parku logistycznego na życie w naszej gminie. 

Przedstawiciele firmy starali się na nie szczegółowo odpowiedzieć, podkreślając jednocześnie 

o czynionych rozmowach z GDDKiA by w projekcie drogi ekspresowej poszerzyć drogę 

serwisową, by tym samym skierować cały ruch samochodów ciężarowych bezpośrednio  

na drogę S1. W wyniku tego zabiegu natężenie ruchu na drogach lokalnych nie ulegnie 

zmianie. 

Ad. 3 Sprawy bieżące. 

 

Porządek obrad został wyczerpany. 

 

Ad. 4 Przewodniczący Komisji Adam Czarnynoga podziękował Wszystkim za przybycie 

oraz zakończył posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy. 

                   Protokołował:       Przewodniczący: 

                  Przewodniczący    Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

        Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy     

Adam Czarnynoga   

Adam Czarnynoga       


